
Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 29 stycznia 2015 r. w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie 

 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 16.00. Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej 
Pilarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący A. Pilarski poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie posiedzeń 
Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Maria Szkwarek otworzyła posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Piotr Kosewicz otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Teresa Brud 
otworzyła posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
18 grudnia 2014 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał za II półrocze 2014 r.  
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w gminie  
    Zawidów na 2015 rok,  

           b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu współpracy   
              Gminy Zawidów z organizacjami pozarządowymi w latach 2015-2016 
           c) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
              Uzależnień i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony ofiar Przemocy  
              w Rodzinie na rok 2015, 
           d) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Zawidowie na rok 2015,  
           e) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie na 2015r. 
           f) zatwierdzenia planu pracy, w tym planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
             w Zawidowie na rok 2015. 
      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      7. Sprawy różne. 
 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż w pierwszej kolejności zostanie omówiony pkt 
dotyczący uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Uzależnień i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony ofiar Przemocy  
w Rodzinie na rok 2015. 
 
Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie Pani Anna Kozłowska 
przekazała, iż Program jest opracowywany corocznie na podstawie i na bazie roku 
poprzedniego.  
Radna Maria Szkwarek zadała pytanie, czy zwiększyła się ilość punktów sprzedaży alkoholu.  



Pani A. Kozłowska odpowiedziała, że uchwałą Rady Miejskiej określonych jest 15 punktów,  
i limit ten nie jest do końca wyczerpany.   
Radny Piotr Kosewicz zadał pytanie, jak wyglądają sprawy z niebieską kartą.  
Pani A. Kozłowska oznajmiła, iż ilość założonych niebieskich kart utrzymuje się na takim 
samym poziomie, jak w latach ubiegłych. 
Pani A. Kozłowska dodała, iż Miejską Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
powołuje Burmistrz Miasta Zawidowa. W skład wchodzą: Przewodniczący Komisji Pan 
Andrzej Pilarski, Zastępcą Przewodniczącego Komisji Pani Aneta Baran,  Sekretarz Komisji 
Anna Kozłowska i członkowie: Pani Antonina Krzywiecka- pracownik socjalny, Pani Anna 
Żerko – emerytowany pracownik socjalny, Pan Wojciech Dowgiało, Pan Krzysztof Kmieć, 
Ks. Daniel Prentki i Pan Marcin Rogacki. Posiedzenia odbywają się w zależności od potrzeb. 
Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zajmuje się m.in. realizowaniem  
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień  
i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony ofiar Przemocy  
w Rodzinie, wydawaniem postanowień w sprawie zezwoleń na sprzedaż alkoholu oraz 
prowadzeniem postępowań w stosunku do osób nadużywających alkoholu. 
Radny Piotr Kosewicz zadał pytanie, jak wygląda przeciwdziałanie narkomanii.  
Pani A. Kozłowska oznajmiła, iż MOPS zajmuje się profilaktyką wśród młodzieży, więc 
bezpośrednią narkomanią zajmuje się policja. MOPS prowadzi działania uświadamiające 
młodzieży i kampanie informacyjne. 
Pani A. Kozłowska przekazała, iż finansowane są kolonie dla dzieci i inne wyjazd 
profilaktyczne.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski podziękował Kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Zawidowie Pani Annie Kozłowskiej za udział na sesji.  
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w gminie  
    Zawidów na 2015 rok,  

 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska oznajmiła, iż w uzasadnieniu jest podana 
kwota za godzinę 8,10 zł brutto. 60% w zeszłym roku sfinansowało Starostwo Powiatowe  
w Zgorzelcu, a kto sfinansował pozostałe 40%. 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki wyjaśnił, iż pozostałe 40% sfinansowała Gmina Zawidów.  
Wiceprzewodnicząca E. Sontowska oznajmiła, iż wyszczególnione są prace porządkowe na 
terenie Gminy, czyli: utrzymanie czystości, pielęgnacja zieleni na terenie gminy, prace 
porządkowe na terenie parku miejskiego, prace porządkowe na terenie cmentarza 
komunalnego.  
Wiceprzewodnicząca E. Sontowska dodała, iż gospodarzem cmentarza komunalnego jest 
Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych w Zawidowie, jak również PUK otrzymuje pieniądze 
za utrzymanie zieleni miejskiej, a utrzymaniem zieleni miejskiej faktycznie zajmują się 
pracownicy społecznie użyteczni.  
Sekretarz Miasta M. Rogacki wyjaśnił, iż dzięki pomocy pracowników społecznie 
użytecznych PUK może zająć się innymi pracami, a wydatki na chociażby utrzymanie zieleni 
są mniejsze.  
Sekretarz M. Rogacki dodał, iż nadzór nad pracownikami społecznie użytecznymi prowadzi 
Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych.  
 
           b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu współpracy   
              Gminy Zawidów z organizacjami pozarządowymi w latach 2015-2016 
 



Sekretarz Miasta M. Rogacki przekazał, iż zmiana wynika z sugestii Wydziału Nadzoru  
i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu.  
Pytań nie zadano.  
 

d) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Zawidowie na rok 2015, 
 
Radny Piotr Kosewicz oznajmił, iż Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu do 
przedstawionego planu pracy chciałaby dopisać punkt „Promocja miasta Zawidów” na 
miesiąc luty, oraz „Informację nt. baz sportowych i rekreacyjnych w mieście” przenieść  
z miesiąca sierpnia na marzec 2015 r.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał proponowany plan pracy Rady Miejskiej  
w Zawidowie na rok 2015.  
Uwag nie zgłoszono.  
 

e) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie na 2015r. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Maria Szkwarek odczytała propozycję 
planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na rok 2015.  
Uwag nie zgłoszono.  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Piotr Kosewicz odczytał 
propozycję planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu na rok 2015. 
Przewodniczące Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Teresa Brud 
odczytała propozycję planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska na 
rok 2015. 
Pytań nie zadano.  
 
           f) zatwierdzenia planu pracy, w tym planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
             w Zawidowie na rok 2015. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Kamila Dąbek – Galbarczyk odczytała propozycję 
planu pracy, w tym planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015.  
Pytań nie zadano. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący A. Pilarski o godzinie 17.20 zakończył część wspólną 
posiedzenia. 
 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                  

                                                                                                        Andrzej Pilarski 


